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ABTB 

Bij gepraat (1 0) 
Eric 8 /ankert, voorzitter A B TB 
Hulde aan de j ubi lerende Vlaamse lmkersbond die op 28 
september j l. in de prachtige historische omgeving van 
Alden Biesen haar 15de imkerscongres hield. Met ±650 
deelnemers en ve le goede sprekers mag dit evenement 
een groat ucces worden genoemd. Het onderwerp 
'Apitherap ie'. Een fabriek van natuurgeneeskracht kwam 
in aile facetten aa n de orde. De noodzaak te zorgen da t 
onze bijen de zogewenste natuurproducten blijven produ
ceren werd nog eens onderstreept met de mededeling, dar 
vee! ge'importeerde honing antibiotica bevatte en de 
onderzochte V laamse honing niet. 
De teksten van de navo lgende lezingen zijn bij het 
secreta riaat verkrijgbaar: 
- 'Gebru ik van propo lis': Fram,:ois Vranken 
- 'Apitherapie, een duurzame op lossing voor de 

gezond heid': Luc Humbel 
-' Honing al wondhce lmiddel': Jan Vandeputte 
-·Honing oogsten en verzorgen': Ludo Declercq 
- 'Prop! is: oogsten en verwerking': Wilfried Ramon 
-'Was bewerken en (her)gebruiken': Yo Buyse 
Het fe it dat in plaats van een teruggang een Iichte groei in 
!eden werd vastgesteld is mede te danken volgens de voor
zitter dhr. L. Baeten aan de activiteiten van de afde lingen . 
De goede samenwerking met de provinciale overheid 
werd onderstreept met het aa.nbod dat de Vlaamse 
lmkersbond (in het kader van een tv-serie waarin de 
Vlaam e landbouwproducten worden aangeprezen) een 
programma over honing mag maken. 
• Op 17 eptember jl. was ik aanwezig op het ministerie 
van LNV De vaste vertegenwoordiger H. v.d . Scheer was 
wegens vakantie verhinderd en samen met J. Plaizier en 
D. v. Houwelingen hadden wij een gesprek met de sector
manager glastuinbouw en paddestoelen en andere sectoren 
(zoals de bijenhouderij) Dhr. F. Vink en beleidsmede
werker G.J. W. Moorman. 
Opnieuw kwam de positiebepa ling van de bijenhoudcrij 
aan de orde, werd er gesproken over onderwijssubsidie
regelingen van de AOCs. de wens tot meer contact met 
natuurbeheer en/of -programma 's. Dhr. Vink wees op 
ubsid iemogelijkheden via Ska l Zwolle (Biologische 

producten met regionale en of streekproductkenmerken). 
Terzake van het overleg met mevr. Dr. A.LJ. Nielen van 
het mini terie van LNV (Directie VVA) werd er nogmaals 
op gewezen dat de discussie er z ich op lijkt te concent:re
ren dat de bijenhouderij als ector wordt gezien en wordt 
behandeld met overeenkomstige gevolgen. Dat het 
ma ima le bod slechts kan zijn preventie van Amerikaans 
vui lbroed en dat de bestrijding ervan als een taak van de 
overheid gezien diem te worden. mede gelet op een 
ingeschat behoorlijk aantal ongeorganiseerde imkers dat 
in deze een probleem vormt. Voorts i gesproken over de 
toelating van andere middelen voor bestrijding van de 
varroamijt. Hieromtrent werd geadviseerd met dircctie 
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VVA nader in overleg te gaan. Ook is gesproken over 
spuitschade en de wijze waarop deze beleidsmatig te 
voorkomen. Contacten met de Plantenziekten"-'Uncligc 
Dienst zullen worden gelegd door J. Plaizier. De niemve 
flora- en faunawet heef1 de schijn nieu\\ie beperkingen 
voor de imkerij in zich te dragen. Nadere toelichting en 
informatie zullen '"'orden ingewonnen. 
• Braakrege ling. Sinds vorigjaar Ievert groenc braak 
duidelijk voordelen. A Is zwarte braak wordt toegepast. 
wordt de braaksubsid ie met 55% gekort. In 200 I was er 
sprake van 25.000 ha braak waarv~an driekwart groen
braak. Natuurbraak Ievert daarbovenop e ·tra subsidie. 
lnformatie: LNV- loket 0800-2233322 of ons secretariaat. 
De subsidie-aanvragen worden verwerkt door Laser 
Groningen . 
Een volgende bespreking zal op vrijdag 2 februari 2003 
worden gehouden. 
• In de Bedrijfsraadvergadering van 16 september is 
voornamelijk gesproken over de posi tiebepa ling van de 
VBBN t.o .v. de activiteiten van de Bedrij fsraad. Posi tief 
is het feit da t aan gemaakte afspraken niet za l worden 
getornd. Het voors tel om s lechts tweemaal per jaar te 
vergaderen werd door de andere organisaties niet van 
harte omarmd. 
Wellicht ten overvloede: de drachtplantengids is te dO\\·n
loaden via de website van de organisatie. Voorts is een 
exemplaar te verkrijgen via ons secretariaat. 
• Op 14 september hie lden de vricnden van 
Ambros iushoeve hun jaarvergadering gel ijktijdig met de 
open dag van PPO Bijen. Well icht ten over loede wil ik 
wijzen op de vele publicaties en video ·s die te verkrijgen 
zijn bij Praktijkonderzoek Plant&Omgeving. 013-5833340 
E-mail: infobijen@ppo.dlo.nl Internet: W\'liW.ppo.dlo.nl 
Van het drachtp lanten-Arboretum Ambro iushoeve is een 
vierde hernieuwde uitgave verschenen. 
In het totaal staan in het arborenun 1.243 bomen en 
struiken. Hiervan zijn er 633 benoemd en wei in 403 
soorten. Onder de bezielende Ieiding van de voorzitter M. 
den Haan werd er vlot vergaderd. 
B. Gouda werd benoemd tot ere lid en er werd afscheid 
genomen van J. van Melick die zijn penningmeesterschap 
overdroeg aan G. Jansen. Aansluit[ng bij Arborctumvercni
gingen wordt overwogen. Op verzoek van de algemene 
ledenvergadering zal worden gekeken of versnelde 
opknap van het Mommerspaviljoen al dan niet met 
externe hu lp kan geschiedcn. 
Het gebouw heeft al voor vee! activiteiten als een 
passend onderkomen gediend. 
Onder teun[ng door mee te doen aan de v,-erkdagen 
' Vrienden van Ambro iushoeve' wil gaarne van harte 
aanbevelen. lnl. M den Haan, 0344-6ll 123 of 
L.M. Opsteeg, 0411-621547 . Zie ook publicatic in blad 
BIJEN rubriek kalender. 
• Op 27 oktober zullen wij twee lindebomen planten bij 
het educatief centrum Weert. Het betreft een schenking 
aan de LLTB in verband met haar jubileum. 
In een volgende bijdrage za l ik o.a. verslag doen van de 
landelijke Drachtp lantcncommissie 
d.d. 12 oktober, onze bestuursvergadering ( 14 oktober) en 
onze studiedag (26 oktober) met de afgevaardigden van de 
afdelingen in drachtplanten- en ziektebestrijdings
commissies . 


